
PROTOKÓŁ NR III/2019 
Z OBRAD SESJI RADY MIEJSKIEJ W BIERUNIU, 

KTÓRA ODBYŁA SIĘ W DNIU 28 LUTEGO 2019 R. 

W SALI NARAD URZĘDU MIEJSKIEGO W BIERUNIU 
 
Obecni: 

1. Radni Rady Miejskiej Bierunia – według załączonej listy obecności (zał. nr 1 protokołu).  
 
 Na stan 15 radnych: obecnych  15 
 nieobecnych  0 
 usprawiedliwionych  0 
 

2. Burmistrz Miasta Krystian Grzesica, Zastępca Burmistrza Sebastian Macioł, Skarbnik Miasta 
Dorota Przybyła, Sekretarz Miasta Krystyna Trzońska, Radca Prawny Katarzyna Morawska-
Paterek (według listy obecności). 

 
Porządek obrad sesji: 
1. Otwarcie obrad. 
2. Przyjęcie wniosków do porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołów z II sesji Rady Miejskiej, która odbyła się w dniu 31.01.2019 r.  
4. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z działalności i realizacji zadań w okresie od 22.01.2019 

do 19.02.2019 r. 
5. Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Miejskiej podjętych na II sesji Rady Miejskiej 
6. w dniu 31.01.2019 r. 
7. Stanowiska, wnioski i opinie komisji. 
8. Plan rozwoju sieci dróg gminnych. 
9. Rozpatrzenie projektów uchwał Rady Miejskiej – według załącznika. 
10. Zapytania i wnioski radnych oraz odpowiedzi. 
11. Blok informacyjny.  
12. Zakończenie obrad II sesji Rady Miejskiej w Bieruniu. 

 
 
Ad 1 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marcin Nyga działając na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy 
o samorządzie gminnym z dnia 8 marca 1990 r. otworzył obrady III sesji Rady Miejskiej 
w Bieruniu. Na podstawie § 9 ust. 1 Regulaminu obrad Rady Miejskiej stwierdził, że liczba obecnych 
na sali radnych pozwala na prawomocne obradowanie i podejmowanie uchwał. Przywitał radnych, 
wszystkich obecnych na sali gości. 
 
 
Ad 2 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy radni wnoszą o poszerzenie lub ograniczenie porządku 
obrad.  
 
Burmistrz Miasta zwrócił się o rozszerzenie porządku obrad – podjęcie uchwały w sprawie zmiany 
uchwały w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli szkół 
i przedszkoli na rok 2019 oraz uzasadnił potrzebę jej podjęcia. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie wprowadzenie projektu uchwały do porządku 
obrad: 
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 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław - 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara ZA 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 

za – 14 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

 
Radni jednogłośnie przyjęli zaproponowaną zmianę.  
 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie zmieniony porządek obrad z ustaleniem 
kolejności procedowania nad projektami uchwał: 
 

 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław - 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara ZA 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 

za – 14 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

 
Radni jednogłośnie przyjęli zmieniony porządek obrad.  
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Ad 3  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie protokół Nr II/2019 z obrad II sesji Rady 
Miejskiej, które odbyły się w dniu 31.01.2019 r. 

 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław   

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara ZA 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 

za – 14 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

 
Protokół został przyjęty jednogłośnie, bez uwag. 
 
 
Ad 4 
 
Burmistrz Miasta Krystian Grzesica szczegółowo przedstawił sprawozdanie z działalności i realizacji 
zadań w okresie od 22.01.2019 do 19.02.2019 r. Poinformował o  zmianach kadrowych w Urzędzie 
Miejskim w Bieruniu oraz postępowaniach realizowanych w trybie ustawy Prawo Zamówień 
Publicznych. Podsumował najważniejsze spotkania z okresu międzysesyjnego. 
 
 
O godz. 15.15  przybył spóźniony radny Jarosław Mokry.  
 
 
Po dyskusji, w której udział wzięli radni: Natalia Grosman, Piotr Świerkosz oraz Agnieszka Demska-
Furgał, przystąpiono do kolejnego punktu posiedzenia. 
 
 
Ad 5 
 
Sekretarz Miasta Krystyna Trzońska poinformowała, że uchwały podjęte na sesji zostały przekazane 
do nadzoru prawnego i Regionalnej Izby Obrachunkowej. Poinformowała o decyzji nadzoru prawnego 
oraz konieczności zmiany uchwały w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego 
nauczycieli szkół i przedszkoli na rok 2019, która została wprowadzona do porządku obrad dzisiejszej 
sesji.  
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Ad 6 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej zwrócił się do przewodniczących komisji o przedstawienie tematów 
wiodących oraz wniosków podjętych w miesiącu lutym, bez opinii dotyczących tematu głównego 
i projektów uchwał będących w porządku obrad dzisiejszej sesji. 
 
Przewodniczący komisji: Bezpieczeństwa, Społecznej, Gospodarki, Finansów oraz Rewizyjnej 
przedstawili wnioski i stanowiska podjęte na posiedzeniach komisji w miesiącu lutym br.  
 
 
Ad 7 
 
Do tematu dot. planu rozwoju sieci dróg gminnych wprowadził Naczelnik Wydziału Inwestycji 
i Remontów Maciej Karkula oraz Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami Łukasz Odelga. 
Przedstawiła temat w formie prezentacji multimedialnej oraz poinformowała o wprowadzonych 
korektach.  
 
Przewodniczący Komisji Gospodarki przytoczył treść wniosku, który został podjęty przez członków 
komisji, po zapoznaniu się z planem rozwoju sieci dróg gminnych. 
 
Po przeprowadzonej dyskusji, w której udział wzięli radni: Marcin Nyga, Maria Sitko, Barbara Panek-
Bryła oraz Jarosław Mokry, przystąpiono do kolejnego punktu posiedzenia. 
 
 
Ad 8 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie kolejne projekty uchwał: 
 

a) w sprawie zmiany uchwały w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia 
zawodowego nauczycieli szkół i przedszkoli na rok 2019 
 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Dyrektor Bieruńskiego Centrum Usług 
Beata Berger-Styga.  

 
Po przeprowadzonej dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej poddał uchwałę pod głosowanie: 
 

 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław WSTRZ. 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara ZA 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 



- 5 - 
 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 
 

za – 14 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 1 głos 

 
Przewodniczący stwierdził, że uchwała w sprawie zmiany uchwały w sprawie planu dofinansowania 
form doskonalenia zawodowego nauczycieli szkół i przedszkoli na rok 2019 została podjęta większością 
głosów.  
Uchwała Nr III/1/2019 
 
 

b) w sprawie przyjęcia programu zdrowotnego na 2019 rok „Udzielanie świadczeń 
zdrowotnych w zakresie rehabilitacji dzieci niepełnosprawnych z terenu Gminy Bieruń 
w warunkach domowych". 
 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Inspektor ds. Społecznych Anna Mokry.  
 
Wiceprzewodnicząca Komisji Społecznej poinformowała, że projekt uchwały został 
pozytywnie zaopiniowany na posiedzeniu komisji. 

 
Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej poddał uchwałę pod głosowanie: 
 

 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara  

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 
 

za – 14 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

 
Przewodniczący stwierdził, że uchwała w sprawie przyjęcia programu zdrowotnego na 2019 rok 
„Udzielanie świadczeń zdrowotnych w zakresie rehabilitacji dzieci niepełnosprawnych z terenu Gminy 
Bieruń w warunkach domowych" została przyjęta jednogłośnie.  
Uchwała Nr III/2/2019 
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c) w sprawie zmiany Statutu miejskiej instytucji kultury pod nazwą Bieruński Ośrodek 
Kultury 

 
Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Burmistrz Miasta Krystian Grzesica.  
 
Wiceprzewodnicząca Komisji Społecznej poinformowała, że projekt uchwały został 
pozytywnie zaopiniowany na posiedzeniu komisji. 

 
Po przeprowadzonej dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej poddał uchwałę pod głosowanie: 
 

 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka NIE 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia NIE 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław NIE 

10. Nyga Marcin NIE 

11. Panek-Bryła Barbara   

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr NIE 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 
 

za – 9 głosów  przeciw – 5 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

 
Przewodniczący stwierdził, że uchwała w sprawie zmiany Statutu miejskiej instytucji kultury pod nazwą 
Bieruński Ośrodek Kultury została podjęta większością głosów.  
Uchwała Nr III/3/2019 
 
 

d) w sprawie uchylenia uchwały Nr IV/1/2018 Rady Miejskiej w Bieruniu z dnia 11 kwietnia 
2018 r. w sprawie wyznaczenia przedstawiciela Gminy Bieruń do Rady Nadzorczej 
Master - Odpady i Energia Sp. z o.o. 

 
Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Burmistrz Miasta Krystian Grzesica. 
Przekazał również informację, że nowym przedstawicielem Gminy Bieruń będzie p. Jacek 
Mrozowski.   
 
Przewodniczący Komisji Finansów poinformował, że projekt uchwały został pozytywnie 
zaopiniowany na posiedzeniu komisji. 

 
Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej poddał uchwałę pod głosowanie: 
 

 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
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2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara   

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 
 

za – 14 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

 
Przewodniczący stwierdził, że uchwała w sprawie uchylenia uchwały Nr IV/1/2018 Rady Miejskiej 
w Bieruniu z dnia 11 kwietnia 2018 r. w sprawie wyznaczenia przedstawiciela Gminy Bieruń do Rady 
Nadzorczej Master - Odpady i Energia Sp. z o.o. została podjęta jednosłośnie.  
Uchwała Nr III/4/2019 
 
 

e) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Bierunia na lata 2018-2025 
oraz w sprawie zmian budżetu miasta Bierunia na 2018 rok 

 
Projekty uchwał wraz z uzasadnieniem przedstawiła Skarbnik Miasta Dorota Przybyła. 
 
Przewodniczący Komisji Finansów poinformował, że projekty uchwał zostały pozytywnie 
zaopiniowane na posiedzeniu komisji, w zakresie przedstawionym na posiedzeniu. 
  
 

Po przeprowadzonej dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej poddał uchwałę w sprawie zmiany 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Bierunia na lata 2018-2025 pod głosowanie: 
 

 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław   

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara   

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 
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14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 

za – 13 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

 
Przewodniczący stwierdził, że uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 
Bierunia na lata 2019-2025 została podjęta jednogłośnie. 
Uchwała Nr III/5/2019 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej poddał uchwałę w sprawie zmian budżetu miasta Bierunia na 2019 rok 
pod głosowanie: 

 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław   

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara   

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 

za – 13 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

 
Przewodniczący stwierdził, że uchwała w sprawie zmian budżetu miasta Bierunia na 2019 rok została 
podjęta jednogłośnie. 
Uchwała Nr III/6/2019 
 

f) w sprawie zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska 
i Gospodarki Wodnej w Katowicach na realizację „Programu ograniczania emisji na 
terenie miasta Bierunia" etap VIII. 

 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 
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11. Panek-Bryła Barbara ZA 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 

za – 15 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

 
Przewodniczący stwierdził, że uchwała w sprawie zmian budżetu miasta Bierunia na 2019 rok została 
podjęta jednogłośnie. 
Uchwała Nr III/7/2019 
 
 
Ad 10 
 
Piotr Świerkosz  zapytał o termin rozstrzygnięcia konkursu na termomodernizację budynków 
użyteczności publicznej oraz o termin odbioru prac związanych z modernizacją oświetlenia 
na os. Chemików.  
 
Zastępca Burmistrza odpowiedział, że termin rozstrzygnięcia jest zaplanowany na kwiecień. Zapewnił, 
że sprawdzi dokładny termin i udzieli i odpowiedzi po sesji. 
 
Naczelnik Wydziału Inwestycji i Remontów odpowiedział, że termin został wyznaczony na 5.03.2019 r. 
godz. 10:00. 
 
Edward Andrejczuk zgłosił sytuację ukarania przez policję kierowcy, który wyjeżdżał autem 
z ul. Gajowej na ul. Wylotową, za zanieczyszczenie drogi. Zapytał, czy gmina dostała zgodę 
na zamontowanie kamery na słupie firmy Tauron przy przejeździe kolejowym na ul. Łysinowej. Zwrócił 
uwagę, że jeśli nie ma odpowiedzi, należy ponownie wysłać pismo. 
 
p.o. Komendanta Straży Miejskiej Artur Słomnicki poinformował, że sprawą zajmował się 
dotychczasowy komendant. Temat zostanie skonsultowany z Biurem Informatyki Urzędu Miejskiego.  
 
Jarosław Mokry zapytał o podkomisję ds. dróg oraz zgłosić wniosek do Przewodniczącego Rady 
Miejskiej o przygotowanie stanowiska/apelu ze strony rady do UM woj. Śląskiego i ZDW o budowę 
tunelu pod przejazdem kolejowym i modernizację DW934 (wraz z gminami, których to dotyczy 
i powiatem). Zwrócił się także o informację nt. montażu elementów małej architektury na Plantach 
Karola  
 
Radny Piotr Świerkosz poinformował o szczegółach dot. działań podjętych przez podkomisję. 
Powiedział, że protokół zostanie przedstawiony na Komisji Gospodarki w miesiącu marcu.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej odpowiedział, że takie stanowisko może być przygotowane. 
Zaproponował wypracowanie projektu stanowiska na Komisji Bezpieczeństwa. 
 
Zastępca Burmistrza odpowiedział, że elementy małej architektury są zakupione i zostaną 
zamontowane wczesną wiosną. 
 
Maria Sitko zwróciła się o dodatkowe oznakowanie i doświetlenie przejścia dla pieszych 
na ul. Warszawskiej (obok stacji). 
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Radny Piotr Świerkosz poparł wniosek radnej. 
 
Burmistrz Miasta odpowiedział, że zarządcą drogi jest GDDKiA. Będziemy występować z wnioskiem 
do instytucji w celu poprawy bezpieczeństwa. 
 
Agnieszka Demska-Furgał zapytała czy zostały podjęte działania w celu poprawy bezpieczeństwa 
w Bijasowicach na zakręcie, zwróciła się o uporządkowanie wiat rowerowych należących do powiatu 
oraz zapytała czy nowa strona internetowa spełnia założenia zawarte w ustawie o dostępności cyfrowej 
stron internetowych. 
 
Naczelnik Wydziału Komunikacji Społecznej odpowiedział, że wg zapewnień wykonawcy strony, 
wszystkie niezbędne wymagania są zachowane. 
 
 
Ad 11 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował o korespondencji, która wpłynęła do radnych. Radni 
mogą zapoznać się z nią w Biurze Rady. Powiedział, że wpłynęło pismo z prośbą o wyznaczenie 
przedstawiciela Rady Miejskiej do Rady Sportu.  
 
Radna Krystyna Wróbel wskazała jako kandydata na przedstawiciela radnego Stanisława Jureckiego. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie przedstawioną kandydaturę.  
 

 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław   

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara   

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria PRZECIW 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 

za – 12 głosów  przeciw – 1 głos  wstrzym. – 0 głosów 

 
Rada Miejska wybrała większością głosów radnego Stanisława Jureckiego. 
 
Burmistrz Miasta poinformował o pismach w sprawie udostępnienia informacji publicznej, które 
wpłynęły ostatnio do Urzędu Miejskiego.  
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Ad 12 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął obrady III Sesji Rady Miejskiej. 
 
 
Integralną część protokołu stanowi nagranie opublikowane w Biuletynie Informacji Publicznej. 
 
 
Na tym protokół zakończono. 
Protokołowała:  
Magdalena Kuźbińska 


